
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Ben Weyts,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Theo Francken,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

N-VA Kapelle-op-den-Bos investeert in sport- en 
jeugdverenigingen

1. Nieuwe lokalen Scouts Nieuwenrode
De scouts van Nieuwenrode ontvingen in het begin van deze legislatuur een subsidie van 25.000 euro 
als bijdrage in hun nieuwe lokalen. Deze subsidie was hen in 2018 kort voor de verkiezingen beloofd 
door de vorige meerderheid, maar werd helaas niet voorzien in de begroting. Gelukkig voor hen heeft 
deze meerderheid dit aangepast en voorzien in de begrotingswijziging van 2019.

2. Vernieuwing en verhoging subsidies 
voor Kapelse verenigingen

De toekenning van subsidies voor onze Kapelse verenigingen werd in een volledig nieuw jasje gesto-
ken en de subsidies verhoogden met maar liefst 35,5 procent tot 103.000 euro. Dit alles in budget-
tair moeilijke tijden ten gevolge van opeenvolgende crisissen die deze legislatuur werden getrotseerd. 
(Corona, exploderende energieprijzen, de stijging van de grondstoffen en opeenvolgende indexeringen 
van de lonen.)

3. Het zwembad blijft open
In de woelige Corona en postcorona tijden stond het verder openhouden van het zwembad De Drup-
pelteen ter discussie. Met de gemeente Willebroek werden door schepen Geert Van de Voorde en 
burgemeester Renaat Huysmans moeilijke, maar constructieve onderhandelingen gevoerd om het 
zwembad verder open te houden. De watergebonden sportverenigingen, de scholen en de particuliere 
zwemmers kunnen hierdoor hun geliefde hobby dicht bij huis blijven beoefenen.

4. Investering in de voetbalsite te Ramsdonk en 
steun aan de lokale voetbalvereniging VV Groot 
Kapelle

Voor het eerst in de Kapelse geschiedenis wordt de gemeente 
eigenaar van een eigen sportsite, met name de terreinen én de in-
frastructuur van de voetbalclub VV Groot Kapelle te Ramsdonk. 
De gemeente verwerft deze sportsite in ruil voor forse investerin-
gen in twee kunstgrasvelden en in het asbestvrij maken van deze 
site. Hiervoor werd 1.000.000 euro voorzien aan investeringssub-
sidies en 250.000 euro onder de vorm van een renteloze lening. 
De voetbalclub VV Groot Kapelle, een fusie tussen FC Ramsdonk 
en FC Eendracht Kapelle-op-den-Bos, bekomt een erfpacht van 
30 jaar op het gebruik van deze site, mogelijk te verlengen met 30 
jaar. Hiermee is de toekomst van het voetbal in onze gemeente 
gevrijwaard en kunnen 350 leden, waarvan een 200-tal jeugd-
spelers, hun favoriete hobby blijven beoefenen. Verder zal deze 
site -buiten het voetbalseizoen- ook ter beschikking staan van de 
buitenschoolse kinderopvang, de gemeentelijke diensten (onder 
andere de speelpleinwerking) en de Kapelse scholen voor het 
organiseren van hun activiteiten.

5. Het fuifcharter
Het werd steeds moeilijker om een fuif te organiseren voor onze jeugdverenigingen, niet in het minst 
door de verplichtingen van professionele security. Dit kost handenvol geld. Deze regeling, die in-
gang vond tijdens de vorige legislatuur, was een doorn in ons oog. Samenwerking met de gemeenten 
Londerzeel en Meise en met de politiezone KLM heeft geresulteerd in een charter om fuiven terug 
betaalbaar te maken. Dit charter, reeds voorgesteld op een commissie, zal nog afgetoetst worden met 
de betrokkenen en vervolgens ter stemming op de gemeenteraad voorgelegd worden. 

De graafwerken voor de aanleg van de kunstgrasvelden zijn 
gestart. Voor de start van het nieuwe voetbalseizoen zullen de 
terreinen klaar zijn.
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Beste Kapellenaar

Het is mij een groot genoegen u 
onze speciale editie van ons 
N-VA-magazine aan te kondigen. 

Met trots presenteren wij u onze 
plaatselijke kandidaten Renaat 
Huysmans en Kyell De Win voor de 
komende verkiezingen. 

Daarnaast geven wij u een inzicht 
in de recente evolutie rond het 
asbestdossier en de initiatieven 
hieromtrent. 

Gelet op de verspreiding van 
verkeerde communicatie onder de 
bevolking en om enkele misvattin-
gen uit de wereld te helpen, zetten 
we in deze editie enkele belangrijke 
beslissingen en verwezenlijkingen 
in de schijnwerpers die de huidige 
meerderheid van de N-VA en Groen 
heeft gerealiseerd voor onze Ka-
pelse jeugd- en sportverenigingen. 

Veel leesplezier! 

Hendrik De 
Vleeschouwer
Voorzitter N-VA 
Kapelle-op-den-Bos

Ben en Theo steunen onze 
N-VA-kandidaten
N-VA Kapelle-op-den-Bos stelt trots haar twee kandidaten voor de verkiezingen van 9 
juni voor. Renaat Huysmans en Kyell De Win krijgen steun van Vlaams minister Ben 
Weyts en kamerlid � eo Francken, die zo het belang van een sterke lokale verteen-
woordiging in zowel de nationale als de Europese politiek benadrukken.

Renaat Huysmans

Huisdokter Renaat Huysmans staat als 8ste opvolger op de lijst voor de Kamer van 
Volksvertegenwoordigers. En op 13 oktober zal hij onze lijsttrekker zijn voor de 
gemeenteraadsverkiezingen. 

Zijn toewijding aan de gemeenschap en zijn vermogen om medische expertise te 
koppelen aan beleidsvorming maken hem een grote aanwinst voor zowel de gemeente-
lijke als de nationale politiek. 

Kyell De Win: jonge kracht voor Europa

Jong N-VA-er Kyell De Win staat op de 7de plaats op de Europese lijst. Als jonge en 
gedreven politicus brengt Kyell een frisse blik en vernieuwende ideeën naar het Europese 
toneel. 

Zijn betrokkenheid bij de jongerenwerking en zijn passie voor Europese samenwerking 
onderstrepen zijn inzet om de stem van de jongere generatie te vertegenwoordigen en te 
versterken. 
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Zowel lokaal in Kapelle-op-den-Bos als nationaal staat de asbestproblematiek hoog op de agenda bij de N-VA. 
In ons verkiezingsprogramma van 2018 beloofden wij werk te maken van: 

1. Een asbestarme gemeente, ook voor alle gemeentelijke gebouwen. 
2. Een monument ter nagedachtenis van de vele slachto� ers van asbest in onze gemeente. 
3. Onze federale vertegenwoordigers aan te spreken om werk te maken van een correctere regeling voor asbestslachto� ers uit het 
asbestfonds. 

N-VA Kapelle-op-den-Bos heeft 
woord gehouden

1. Een asbestarme gemeente

Tijdens deze legislatuur werd in bijna alle gemeentelijke gebouwen 
het asbest verwijderd. 

   In het Administratief Centrum werden de laatste asbesthou-
dende materialen verwijderd. 
   De oude loods van de technische dienst - vol asbest - werd des-
kundig verwijderd en vervangen door een nieuwe moderne loods. 
   De Smidse aan de Mechelseweg werd gesloopt. Hier komt een 
kleine groene long in ons centrum met doorgang naar de School-
straat. 
   De tweedehandswinkel, de noodwoningen en de buitenschool-
se kinderopvang ‘t Klawieterke werden asbestvrij gemaakt. 
   Het dak van de basisschool De Klei werd verwijderd, geïsoleerd 
en vervangen. 

2. Een asbestmonument

Ter nagedachtenis van de vele asbestslachtoffers die onze ge-
meente kent, wordt bij de herinrichting van het Marktplein een 
asbestmonument voorzien aan het Administratief Centrum. De 
Kapelse kunstenaar Guido Van Causbroeck heeft een aangrij-
pend beeld gemaakt dat in september zal ingehuldigd worden. 
Dit monument wordt een plek om even te bezinnen en onze 
dierbaren te gedenken. 

3. Een correctere regeling voor asbestslachtoffers uit het 

asbestfonds

Al geruimere tijd ijvert kamerlid Valerie Van Peel om de huidige 
wettelijke regeling vanuit het asbestfonds te veranderen. Hierbij 
hebben slachtoffers die een vergoeding uit het asbestfonds 
aanvaarden, geen recht meer om een rechtszaak aan te spannen 
tegen de asbestproducerende industrie. 

Helaas werd haar voorstel voor de zoveelste keer weggestemd in 
de Kamer door de Vivaldi-partijen, met name Open Vld, cd&v, 
Vooruit en Groen. Als huisarts word ik, triest genoeg, gecon-
fronteerd met patiënten die slachtoffer werden en nog steeds 
worden van mesothelioom.

Brief van (bijna) alle gemeenteraadsleden

Op de gemeenteraad van februari heeft N-VA Kapelle-op-den-
Bos daarom een voorstel ingediend om een brief te schrijven 
naar alle partijvoorzitters en de leden van de Kamercommissie 
Sociale Zaken om hen er toe aan te zetten alsnog deze legisla-

tuur een voorstel goed te keuren dat de rechten van asbestslacht-
offers vrijwaart. 
“We waren dan ook verheugd dat - op een na - alle aanwezige 
gemeenteraadsleden van Kapelle-op-den-Bos zich aansloten bij 
ons voorstel en bereid waren om een aangepaste gezamelijke 
tekst te ondertekenen. De Dorpstraat zou hierbij de Wetstraat de 
weg tonen.”

“Mijn ontgoocheling was groot toen cd&v en Proka plots niet 
meer bereid waren om deze tekst publiek te maken en aan de 
pers te bezorgen omdat ik de dag na de gemeenteraad werd 
gecontacteerd door Ring TV voor een interview.”

De burgemeester die over alle partijgrenzen heen een positieve
boodschap verspreidt, kan blijkbaar niet voor cd&v en Proka. 
Jammer dat de échte boodschap hierdoor naar de achtergrond 
verdween.

N-VA Kapelle-op-den-Bos zal in de Kamer blijven ijveren voor 
de rechten van de asbestslachtoffers, ook in de komende legisla-
tuur.

Renaat Huysmans
Burgemeester

8ste opvolger Kamer
Lijsttrekker gemeenteraadsverkiezingen

N-VA Kapelle-op-den-Bos vraagt dringende actie 
voor asbestproblematiek

kapelle-op-den-bos@n-va.be



De verandering werkt in Kapelle-op-den-Bos

Sinds 2019 ben ik burgemeester van Kapelle-op-den-Bos. In deze legislatuur 
2019 - 2024 heeft deze bestuursmeerderheid met N-VA heel veel projecten 
gerealiseerd. 

Enkele grote infrastructuurwerken werden reeds afgerond of naderen hun 
afwerking zoals de hernieuwing van de Spoorwegstraat en de stationsomge-
ving, de heraanleg van de Molenstraat met dubbel gescheiden fietspaden, de 
nieuwe fietspaden in de Kuiermanstraat, het fietspad in de Oudemanstraat, 
de bredere en veiligere spoorwegtunnel in Ramsdonk, de nieuwe parking in 
Kapelle Oost, de nieuwe loods voor de technische dienst, de herinrichting 
van de Mechelseweg en de Markt, de verbouwing van de tweedehandswin-
kel en de BKO ‘t Klawieterke, de verbouwingswerken aan het administartief 
centrum, de hernieuwing van het dak van de gemeentelijke basisschool De 
Kei. Verder realiseerden we ook de modernisering van de administratieve 
dienstverlening met onthaalbalies, infoschermen, een digitaal loket … 

Ter ondersteuning van de lokale middenstand werd de Kapellebon ontwik-
keld. De aankomst van Sinterklaas werd verruimd tot een groot feest voor 
iedereen, jong en oud. Met Kapelle klinkt wordt ieder jaar de nieuwjaars-
drink in onze gemeente georganiseerd … en nog zoveel meer.

Ondersteunende rol voor N-VA-Kamerlijst onder leiding van Theo Francken

De duidelijke en realistische standpunten die Theo Francken inneemt om-
trent migratie, het Vlaams karakter van de rand rond Brussel, veiligheid en 
defensie, wil ik met mijn kandidatuur onderschrijven. 

Ik wil op die manier een dam opwerpen tegen de valse, loze beloften die 
door extremen aan weerszijden van het politieke spectrum op de kiezers 
worden afgevuurd. Ik geloof niet in hun fabeltjeskrant. 

Ik ga voor een beleid dat correct is, menselijk, streng waar nodig en bovenal 
rechtvaardig. Daarom steun ik onze N-VA-Kamerlijst met Theo Francken 
als lijsttrekker. 

Renaat Huysmans 
8ste opvolger 
Kamer

   Gehuwd met Katleen Moens
    Vader van Hanne
    Woont en werkt in Ramsdonk 
    Huis- en sportarts
    Hobby’s: fietsen, reizen en tuinieren
    Geniet van lekker (uit) eten en van 

ontspannen op een gezellig terrasje met 
vrienden

Renaat Huysmans, N-VA-burgemeester 
en 8ste opvolger Kamer Vlaams-Brabant

www.n-va.be/kapelle-op-den-bos



Politiek actief

Onze acties focussen zich vooral op de taal en de communautaire pro-
blematiek in dit land. Maar ook kernenergie, een groene en goedkope 
bron van energie, vinden wij belangrijk. Om onze standpunten duidelijk 
te maken zijn we al meermaals minister Tinne Van der Straeten gaan 
opzoeken op haar kabinet om actie te voeren. Ook premier De Croo 
hebben we hier over aangepakt. 

Andere voorstellen, zoals het afschaffen van de erfbelasting, het mak-
kelijker maken voor jonge gezinnen om een eigen woning te kopen of 
het thema Woke hebben we met Jong N-VA op de kaart gebracht. Onze 
N-VA-moederpartij steunt ons hier ook volledig in. Wij krijgen zeer veel 
kansen om te wegen op het beleid via onze jongerenbeweging. Wil je 
onze acties eens bekijken, zoek dan zeker eens Jong N-VA op op Face-
book, Instagram of Youtube. Plezier verzekerd! 

Politiek laagdrempelig en toegankelijk maken

Mijn motivatie om aan politiek te doen moet je niet ver zoeken. Ik ben 
als kleine jongen opgegroeid met TV-beelden over de protestmarsen en 
splitsing van Brussel-Halle-Vilvoorde. Later komt het besef dat veel zo 
niet alles te maken heeft met politiek. 

Of het nu gaat over de belastingen op je loon, hoeveel je betaalt bij de 
dokter of als je een nieuw tuinhuis wilt plaatsen ... alles wordt via de 
politiek beslist. Daarom is het cruciaal dat we de politiek laagdrempelig 
en toegankelijk maken voor iedereen. Europa heeft daar niet de beste 
reputatie voor. 

“Een transparanter Europa dat sterk in zijn schoenen staat en een eigen 
koers vaart” daar ga ik voor!

Voor vragen of bekommernissen kan je mij steeds een bericht sturen: 
kyelldewin1999@gmail.com.

Mijn grote droom is ooit wakker te worden in een onafhankelijk 
Vlaanderen, waarin wij Vlamingen onze eigen koers kunnen varen.

Kyell De Win 
7de plaats 
Kamer

    24 jaar
    Woont in Nieuwenrode 
    Technieker
    De voorbije jaren voornamelijk actief bij Jong 

N-VA om de politiek bij onze N-VA-jongeren 
te promoten en hun vragen onder de aan-
dacht te brengen.

Kyell De Win, jonge kracht voor Europa 

Theo toert

Op 14 juni organiseerde N-VA Kapelle-op-den-Bos een 
gespreksavond met Theo Francken, de laatste Theo toert in 
een lange reeks over heel Vlaanderen in de laatste vijf jaar.

De wereldpolitiek met de oorlogen in Israël en Oekraïne 
kwamen uitvoerig aan bod en ook het Vivaldi-beleid werd 
uitvoerig onder de kritische loep genomen. 

Een boeiende avond met duidelijke standpunten, gedurfde 
inzichten en grote betrokkenheid van Theo en de aanwezigen. 

Bedankt Theo!

N-VA Kapelle-op-den-Bos


